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From: Sofie Astrid Jensen
Sent: 20. marts 2023 11:29
To: Sofie Astrid Jensen
Subject: VS: Trafik på Sundbyvestervej

AppServerName: Prod.eDoc5.kk.dk

Fra:
Sendt: 26. januar 2023 12:21
Til: Sofie Ast rid Jensen <F91J@kk.dk>
Emne: Trafik på Sundbyvestervej

Kære Sofie Ast rid Jensen

Jeg blev anbefalet af forvaltningen at  kontakte mit  lokaludvalg. 

Jeg har taget  kontakt  t il kommunen ang. t rafiksikkerheden på Sundbyvestervej, som jeg er dybt  bekymret  for. 

Jeg oplever dagligt , at  biler kører enormt stærkt  på vejen, som bliver yndet  brugt  af skolebørn både fra 
Gerbrandskolen, Højdevangen og Dyveke.

Vi har i løbet  af vores t id som beborere på en sidevej ud t il Sundbyvestervej oplevet , at  skiltet  midt  på vejen er 
blevet  påkørt  mere end en håndfuld gange og ligger fladt  ned. Jeg frygter, at  det  blot  er et  spørgsmål om t id, før det  
ikke er skiltet , men et menneske og sågar et  barn, der bliver ramt. 

Jeg ved, at  der har været  flere forsøg på at  råbe kommunen op ang. vejen. M en at  t rafiksikkerheden bliver sat  på 
hylden med argumentet , at  der jo ikke er sket  noget  endnu, eller at  man ikke kan lave fartbump eller andre 
foranstaltninger, fordi det  er en vej t il udrykningskøretøjer.

Der er dog et  oplagt t iltag, som jeg (uden at  være ekspert  i at  ændre fartgrænser) forest iller mig, kunne være muligt : 
at  sænke fartgrænsen t il 40 eller 30 km/ t , så bilisterne, der er blinde for grænsen indt il nu, måske tager det  mere 
seriøst .

Kan I på nogen måde hjælpe med at tage problemat ikken op, så vi kan sikre en god og sikker skolevej og bare vej for 
områdets børn?

Det  vil jeg sætte enormt stor pris på.

Jeg ser frem t il at høre fra dig.

M ed venlige hilsner
Katrine Raun

--
Venlig hilsen


